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ELTE Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat  

Elnökségi ülés 

2019. 11. 12. 18:00 

ELTE Nagytétényi úti Kollégium, 1223 Budapest, Nagytétényi út 162-164. 

1223 Klub terem 

Jegyzőkönyv 

Az ülést vezeti: Vitovszki Marcell 

A jegyzőkönyvet vezeti: Botka Eszter 

Napirendi tervezet: 

1. Aktuálisok 

2. Egyebek 

Vitovszki Marcell 18:15-kor megnyitja az Elnökségi ülést. Megkéri Pintér Sándort, az Ellenőrző 

Bizottság Elnökét, hogy állapítsa meg az ülés szabályos összehívását és a határozatképességet. 

Az ülés hét mandátummal határozatképes.  

1. Aktuálisok 

Vitovszki Marcell tájékoztatja az Elnökséget, hogy a házirendek átnézése továbbra is a teendő. 

Elmondja, hogy készített egy Google drive dokumentumot, amiben szeretné, hogy együtt 

dolgozzanak. Ezt a dokumentumot meg fogja osztani a tagokkal. Megemlíti, hogy van egy 

alapfájl benne, ami jelenleg a közös részeket tartalmazza. Lesz majd benne egy 

munkadokumentum is, amiben tudnak majd együtt dolgozni. 

Megkérdezi Vitovszki Marcell, hogy mindenkinek sikerült-e a saját kollégiumában beszélni a 

közös és a saját kollégiumának házirendjéről és megkéri, hogy az észrevételeket osszák meg. 

Először Kis Zsanettet, az Ajtósi Dürersor Kollégium Diákbizottság Elnökasszonyát kérdezi, aki 

azt mondja, hogy többiek felől nem érkezett újabb javaslat. Azt is mondta, hogy nem voltak 

valami aktívak a diákbizottsági tagok és hogy kérnek egy kis haladékot, ha ez lehetséges és 

majd elküldi az észrevételeket a következő diákbizottsági ülés után. Ezután Dobó Márkot, a 

Kerekes Kollégium Diákbizottság Elnökét kérdezi, aki közli, hogy sajnos elfelejtette ezt 
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megvitatni a Diákbizottság tagjaival. Kasnyik Adrienn megnyugtatja, hogy nincsenek elkésve. 

Dobó Márk még hozzáteszi, hogy esetleg az előző Diákbizottság Elnököt, Jakó Róbertet 

kérdezné meg aki két évig volt elnök. Hozzáteszi, hogy már megkérdezte és Jakó Róbert azt 

felelte, hogy biztosan lenne valami, ha át lenne nézve. 

Vitovszki Marcell megemlíti, hogy beküldte csoportba a munkadokumentumot. Kérdezi, hogy 

meg lehet-e nyitni. Igenlő választ kap. 

Vitovszki Marcell, Tóth Tímeát kérdezi, aki a Damjanich utcai Kollégium (a továbbiakban DUK) 

Diákbizottság Elnökasszonya, aki azt mondja, hogy közös házirendbe nem érkezett javaslat, 

meg vannak elégedve. A saját házirendjükkel kapcsolatban viszont van ötlet. Vitovszki Marcell 

megosztja azt a tervét, hogy a munkadokumentumban, amit megosztott, abba bekerülnek 

egyesével, külön-külön a kollégiumok specifikus házirendjei és azok mindegyikének lesz 

munkaváltozata, amiben tudnak dolgozni. Így könnyebben el lehet fogadtatni és nyomon lehet 

követni a változásokat. Tóth Tímea megkérdezi, hogy a házirendet kinek kell megírnia. 

Vitovszki Marcell erre azt feleli, hogy valószínű, hogy az ELTE Hallgatói Önkormányzat Kabinet 

tagjai fogják ezt megírni, mint ahogy az Alapszabályt is. 

A Nagytétnyi úti Kollégium Diákbizottság Elnökasszonya, Takács Eszter azt nyilatkozza, hogy 

megkérdezte a tagokat van-e hozzáfűzni való és azt válaszolták, hogy nincs. Saját házirendjük 

viszont nincs fent az oldalon és megegyeznek abban, hogy a pótlás hamarosan bekövetkezik. 

A saját honlapjukon fent van a nagytétényi kollégium házirendje.  

Dobó Márk megjegyzi, hogy nagyon sok pontot módosítani kell a saját kollégiumánál, például 

a mosógépek használatáról szóló részletet. Vitovszki Marcell megjegyzi, hogy voltak 

tárgyalások a mosógépekkel kapcsolatban a Bosch vagy a Whirpool céggel, ahol 

elmagyarázták, hogy milyen specifikációkat tudnak nyújtani. Már három helyről érkezett 

ajánlat, hogy milyen mosógépeket tudnának adni. Szerinte már idén meglesz. Kasnyik Adrienn 

kifejti, hogy hogyan érhetné meg jobban a mosógépek beszerzése és használata hosszútávon. 

Petró Marcell 18:25-kor becsatlakozik a beszélgetésbe Messengerhíváson keresztül. 

Vitovszki Marcell tovább folytatja a diszkurzust a mosógépek használatáról és a garanciájukra 

is nagy hangsúlyt fektet. 

Vitovszki Marcell lezárja a mosógépekről való beszélgetést és most a Kőrösi Csoma Sándor 

Kollégium (a továbbiakban KCSSK) Diákbizottság Elnökasszonyát, Árva Zsófiát kérdezi a 

házirendekről. Árva Zsófia közli, hogy a közös házirenddel kapcsolatban nincs javaslat, és a 

sajátjukat még tavaly módosították a tavalyi közgyűlésen. 

Petró Marcellt, a Vezér úti Kollégium Diákbizottság Elnökét kérdezi most Vitovszki Marcell. 

Petró Marcell kijelenti, hogy a közöst nem nézték át, de a sajátjukat igen és van módosítási 

javaslat is. A tűzvédelmi szabályzatot szeretné megreformálni, hogy a lakóknak teljesen 

egyértelmű legyen, hogy hogyan cselekedjenek. Valamint a szobaellenőrzés konkretizálása. 

Módosítani kellene, hogy melyik szankció mit jelent. Vitovszki Marcell támogatja ezt a 

javaslatot. Tervez egy tudatosító kampányt rendezni, hogy a hallgatóknak ténylegesen mikor 
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van felelőssége. Dobó Márk kérdezi, hogy ha ezek bele lesznek jegyezve a házirendbe, akkor a 

közösbe vagy a sajátba. Vitovszki Marcell kijelenti, hogy ezt kellene eldönteni. Tóth Tímea 

megjegyzi, hogy náluk ez már működik. Petró Marcell javasolja, hogy a közös házirendben 

legyen feltüntetve. A lopásokkal és a szóbában való dohányzásról is azt javasolja, hogy a 

közösbe kellene beleírni, hiszen az mindegyik kollégiumot érinti. Kasnyik Adrienn megjegyzi, 

hogy ezeknek nagy része benne van. Javasolja, hogy úgy legyen átalakítva, hogy kiderüljön 

minden pontnál, hogy mi után jár valamilyen következmény, akár fegyelmi eljárás. 

Vitovszki Marcell szerint meg kell nézni, hogy kinek, hogyan és milyen körülmények között 

szabad ellenőrizni a szobákat. Szoba tisztán tartásáról kell a lakóknak gondoskodni. A 

szemeteket ki kell üríteni. Vitovszki Marcell megjegyzi, hogy a havonta egyszeri 

szobaellenőrzést módosítani kellene arra, hogy szobaellenőrzés havonta egyszer szorgalmi 

időszakban. Ugyanis vizsgaidőszakban kevesebb tanuló, illetve felügyelő van a 

kollégiumokban. Az ülésen résztvevők nagy része támogatja. 

Vitovszki Marcell javasolja, hogy vegyék külön a szobaellenőrzést és a kiköltözési átvételt. A 

KCSSK-ban, illetve a DUK-ban így működik és bevált. Ezt jó lenne egységesíteni minden 

kollégiumban. Vitovszki Marcell közli, hogy a kollégium vezetőivel kell egyeztetni ezzel 

kapcsolatban. A hallgatói érdekképviseletnek öt nappal előtte kell értesítenie a hallgatókat, 

hogy ellenőrzés lesz. A diákbizottság tagjainak lenne ideális ez a feladat. Vitovszki Marcell 

szerint az lenne az érdeke mindenkinek, hogy a diákoknak legyen lehetőségük felkészülni a 

szobaellenőrzésre. A kollégiumi elnökök nagy része úgy nyilatkozott, hogy előre tájékoztatják 

a hallgatókat és ez egy bevált módszer mindenki számára. A szobákba csak akkor lehet 

bemenni, ha egy diákbizottsági tag, illetve egy nevelő vesz részt a látogatásban. 

A munkadokumentumokban ezeknek a kérdéseknek a megválaszolására kerül majd sor és 

ezeket megfogalmazzák majd a szabályzatokban is. 

Vitovszki Marcell bejelenti, hogy nagy problémák vannak az internettel. Az internet minősége 

nagy gondot jelent az ELTE és az Eduram Wifikkel. Vitovszki Marcell közli, hogy ír egy 

panaszlevelet Orosz Bernadett-tel, az általános igazgatóhelyettessel, az Informatikai 

Igazgatóságnak.  

Létezik egy jelentős hiba, hogy a Google bevezette a spamszűrőt és azóta az elte.hu végződésű 

e-mailcímek nagyon gyakran kerülnek a spammappába. Kértek állásfoglalást és azt a választ 

kapták, hogy a Google panaszfelületén jelentsék a hibát. Továbbá azt kéri Elnök Úr, hogy az 

esetlegesen előforduló további hibákat egy dokumentumba gyűjtsék össze. 

Kérdés nem érkezik, a napirendi pont lezárásra kerül. 

2. Egyebek 

Hombolygó Péter kérdezi, hogy a szeptemberi küldöttgyűlési jegyzőkönyvről mikor kaphatnak 

bármilyen információt. Vitovszki Marcell válaszol, hogy a közelmúltban titkárcsere zajlott le és 

még nem sikerült befejezni a jegyzőkönyvet. 
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Több kérdés nem érkezett, a napirendi pont lezárásra került. 

Vitovszki Marcell 19:14-kor lezárja az ülést. 

Budapest, 2019.11.12.  
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P.H. 

 ....................................  ....................................  

      Vitovszki Marcell  Botka Eszter 

       KolHÖK Elnök   KolHÖK Titkár 

A mellékletek listája: 

1. Jelenléti ív 






